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PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzenia Senatu  

w dniu 17.11.2021 r. (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik). 

3. Informacja o sytuacji finansowej WGSR (ref. dr Sylwia Dudek-Mańkowska). 

4. Informacja na temat badań naukowych realizowanych przez pracowników WGSR w roku 

2021 (ref. mgr Urszula Nikitin). 

5.     Sprawy osobowe (ref.  dr hab. Sylwia Kulczyk, prof. ucz.) 

5.1. Uchwała dotycząca opinii w sprawie powołania komisji ds. zatrudnienia  

dr. Macieja Kałaski na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników     

badawczo-dydaktycznych) w trybie awansu wewnętrznego na WGSR  

w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej na czas nieokreślony.     

5.2.   Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ogłoszenia konkursu na             

  stanowisko starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-   

  dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania   

  Przestrzennego,  na  cały etat na czas określony od 1 marca 2022 r. do 29 lutego    

  2024 r. 

5.3. Uchwała dotycząca opinii w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) 

na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania  Przestrzennego na cały etat na 

czas określony. 

6.    Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady Wydziału w dniu 26 października 2021 r. 

7.    Sprawy bieżące. 

 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik.  

  

 W celu potwierdzenia tożsamości oraz stwierdzenia kworum, Dziekan, przy 

odczytywaniu listy członków Rady Wydziału, poprosił każdą z osób o potwierdzenie obecności 

przez identyfikację wizualną. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przedstawił nowych członków Rady Wydziału z grona 

studentów: Joannę Lazur, Iwo Pokojskiego, Sergiusza Wasilewskiego. 

  

Ad 1. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie przedstawionego porządku obrad 

oraz poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” głosowania w tej sprawie. 



 W głosowaniu jawnym, w którym wzięło udział 41 osób z 52 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 41; nie – 0; wstrzymuję się – 0) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad 2. 

 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych Dziekan przedstawił czasopismo 

„Miscellanea Geographica – Regional Studies on Development” No. 4/2021 (Wyd. WGSR UW, 

Warszawa 2021). Przypomniał, że w bieżącym roku wydawanie czasopisma zostało 

przeniesione z ostatniego na pierwszy miesiąc każdego kwartału. Dodał, że trend cytowań 

czasopisma jest rosnący. Podziękował dr I. Karszni i dr I. Gołębiowskiej za prace w redakcji 

czasopisma. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podał do wiadomości, że dr M. Lenartowicz otrzymał nagrodę 

jubileuszową za 30 lat pracy. 

 Dziekan poinformował, że odbyło się coroczne spotkanie przedstawicieli Sojuszu 4EU+ 

w Heidelbergu. Dodał, że uczestniczył w nim jako członek Rady Akademickiej Sojuszu. W 

przyszłym roku spotkanie zostanie zorganizowane w Kopenhadze. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że w trakcie obrad Senatu w dniu 17.11.2021 r. 

miało miejsce wręczenie Nagród Dydaktycznych Rektora. 

 Władze rektorskie poinformowały, że wśród członków Rady Głównej Szkolnictwa 

Wyższego i Nauki są dwie osoby z UW: prof. dr hab. K. Diks i dr hab. M. Pałys, prof. ucz.  

W związku z planowanym otwarciem wydziału lekarskiego na UW, została nawiązana 

współpraca z Wojskowym Instytutem Medycznym, w którym studenci wydziału lekarskiego 

będą odbywali zajęcia praktyczne. 

Senatorowie zostali powiadomieni, że 23 lutego o godz. 11.00 będzie miało miejsce 

uroczyste wręczenie doktoratu honoris causa Uniwersytetu Warszawskiego Pani Oldze 

Tokarczuk. 

Prorektor S. Grucza przekazał, że Uniwersytet Warszawski jest w trakcie odnawiania 

certyfikatu HR Excellence świadczącego, że procedury zatrudniania na uczelni spełniają 

standardy europejskie. 

Prorektor E. Krogulec podała do wiadomości, że na UW realizowane są inwestycje 

prośrodowiskowe, m.in. w akademikach uczelni. Dodała, że w związku z inflacją, możliwe jest 

wystąpienie problemów z realizacją niektórych z planowanych inwestycji. 

Prorektor Z. Lalak powiadomił o stopniu zaawansowania raportowania w związku z 

ewaluacją. Obecnie przygotowywane są opisy wpływu działalności naukowej na otoczenie. 

Dziekan dodał, że dla dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 

przestrzenna przygotowane są, we współpracy z firmą Index Copernicus, dwa opisy wpływu 

na otoczenie. Dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. dodał, że geografia dla dyscypliny nauki o Ziemi i 

środowisku przygotowuje opis jednego wpływu na otoczenie. 

Prof. dr hab. J. Matuszkiewicz podał informację, że opublikował współautorski artykuł: 

Matuszkiewicz J.M., Affek A.N., Kowalska A., 2021, Current and potential carbon stock in the 

forest communities of the Białowieza Biosphere Reserve, Forest Ecology and Management  

502 (2021) 119702. Dziekan pogratulował publikacji za 200 punktów. Dodał, że dla osób 

chcących się zapoznać z treścią artykułu na czacie jest wpisany link. Jednocześnie wyjaśnił, 

że w trakcie prezentacji nowości wydawniczych, przedstawia publikacje wydane w druku. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że prof. dr hab. W. Andrejczuk jest członkiem 

nowo powołanej Rady Naukowej Dziedzin. 



Dziekan, kontynuując sprawozdanie z obrad Senatu, zakomunikował, że Fundacja na 

rzecz Nauki Polskiej przyznała wyróżnienia uczonym, których badania doprowadziły do 

przełomowych osiągnięć naukowych. Wśród tegorocznych laureatów są: prof. Jacek Jemielity 

z Centrum Nowych Technologii UW i prof. Cezary Cieśliński z Wydziału Filozofii UW. 

W trakcie posiedzenia Senatorowie głosowali w sprawie zatrudnienia 40 osób na 

stanowisku profesora uczelni. 

Prorektor S. Żółtek przedstawił informacje na temat tegorocznej rekrutacji na UW. 

Uniwersytet przedstawił ofertę 278 kierunków studiów, w tym 34 angielskojęzycznych. 6 

kierunków studiów nie zostało uruchomionych. Na UW zgłosiło się ponad 32 tys. kandydatów, 

przyjęto około 16,5 tys. studentów na ponad 19 tys. miejsc. Na studiach dziennych zostało 

przyjętych ponad 13 tys. studentów. Najpopularniejszymi kierunkami były: psychologia, 

zarządzanie i ekonomia.  

Do szkół doktorskich zgłosiło się 864 kandydatów na 330 miejsc. Przyjętych zostało 

316 doktorantów. Dziekan zwrócił uwagę na znaczny spadek kandydatów do SDNS. 

Dr S. Dudek-Mańkowska, w związku ze zbliżającym się końcem okresu 

sprawozdawczego, zaapelowała o jak najszybsze zgłaszanie tegorocznych publikacji do mgr 

E. Pluty. Zapowiedziała, że wkrótce dr P. Pokojska zwróci się do pracowników z prośbą o 

podpisanie oświadczeń dotyczących przypisania publikacji do dyscyplin. 

Poinformowała, że trwają prace w zakresie wszystkich kryteriów ewaluacji. 

Powiadomiła, że zostało opublikowane rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki 

zmieniające punktację monografii. Wartość punktowa autorstwa monografii zwiększona 

została o 50%. Wzrosła także punktacja redakcji monografii: w przypadku redakcji ocenianej 

dotychczas na 100 punktów – o 50 punktów, w przypadku redakcji za 20 i 5 punktów  - o 100%. 

Zapowiedziane zostało też opublikowanie nowego wykazu czasopism punktowanych. 

Drugą zmianą w rozporządzeniach ministerialnych jest sprawa opracowania wartości 

zestawów referencyjnych. Dotychczas przewodniczący komisji przedstawiał te wartości do 

zatwierdzenia ministrowi, teraz na podstawie propozycji przedstawionych przez 

przewodniczącego komisji, minister ustala wartości zestawów referencyjnych dla danej 

kategorii naukowej. 

Poinformowała, że wyjaśniane są kwestie, które w systemie SEDN są sygnalizowane 

jako sankcje pomniejszające liczbę punktów przyznawanych jednostce. 

Prodziekan podała do wiadomości, że trwają prace nad kryterium 2. Pracowniczki 

SWIB raportują do bazy POL-on 2.0 efekty finansowe projektów naukowych. W ramach 

kryterium 3. przygotowywane są opisy wpływów działalności na funkcjonowanie 

społeczeństwa i gospodarki. Jeden opis dotyczy wpływu na podstawie projektów prof. dr hab. 

M. Solarza dotyczących „Geograficzno-politycznego Atlasu Polski. Polska w świecie 

współczesnym.”. Drugi opis  przygotowywany jest na podstawie badań dotyczących 

Warszawy. Dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. dodał, że wpływ w dyscyplinie NoZiŚ przygotowywany 

jest na podstawie badań dr A. Zmarz dotyczących wykorzystania dronów do inwentaryzacji 

zwierząt. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że opisy wpływów muszą zostać ukończone 

do 15.12.2021 r., a 25 listopada odbędą się warsztaty dotyczące dopracowania opisów 

wpływów. 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się prośbą o przestrzeganie noszenia maseczek 

w budynkach Wydziału.  

Przypomniała, że podstawą nieświadczenia pracy jest zwolnienie lekarskie. Wyjaśniła, 

że pracownik przebywając na izolacji, przy dobrym samopoczuciu, może świadczyć pracę. W 

tej sprawie należy napisać wniosek do KJD i po uzyskaniu zgody, można prowadzić zajęcia w 



trybie zdalnym. Prodziekan podkreśliła, że za kwestie związane z dydaktyką odpowiada KJD. 

Dziekan uzupełnił, że możliwość świadczenia pracy w trakcie pobytu na izolacji będzie 

obowiązywać od 1.12.2021 r. 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. przypomniała, że wnioskując o urlop naukowy na wyjazdy 

zagraniczne pracownicy deklarują posiadanie odpowiedniego ubezpieczenia na wyjazd. 

Poprosiła, aby nie lekceważyć tego wymogu. 

Prodziekan poinformowała, że rozwija się zagraniczna współpraca naukowa 

pracowników Wydziału, między innymi są organizowane międzynarodowe konferencje on-line. 

Poprosiła prof. dr hab. M. Czerny o informację na temat wydarzenia, które odbyło się ostatnio. 

Prof. dr hab. M. Czerny przekazała, że odbył się kongres dotyczący rozwoju 

zrównoważonego. Dodała, że kongresy odbywają się co 2 lata w ramach sieci jednostek 

uniwersyteckich latynoamerykańskich i latynoamerykanistów europejskich. Tegoroczny 

kongres odbył się w formie wirtualnej, zarejestrowanych zostało 80 referatów, odnotowano 

wejścia 80 osób. Prof. dr hab. M. Czerny podziękowała osobom zaangażowanym w 

organizację wydarzenia oraz biorącym udział w konferencji. 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. podziękowała pracownikom za zaplanowanie urlopów na 

okres świąteczny i zachęcała do dalszego wykorzystywania urlopów. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że ukazało się Zarządzenie nr 140 

Rektora UW, które zezwala na czasowe przeniesienie wszystkich zajęć w jednostce 

prowadzonych zasadniczo w trybie stacjonarnym do trybu zdalnego na czas nie dłuższy niż 2 

tygodnie. Może to nastąpić w razie wysokiej liczby potwierdzonych zachorowań na Covid-19 

wśród studentów, doktorantów lub pracowników jednostki dydaktycznej. Utrzymanie trybu 

zdalnego, może zostać przedłużone o kolejne 2 tygodnie.  

Prodziekan podała do wiadomości, że została wprowadzona zmiana w obowiązujących 

procedurach mówiąca, że pracownicy, którzy są na izolacji i dobrze się czują, po złożeniu 

wniosku, że chcieliby świadczyć pracę i otrzymaniu zgody KJD, mogą prowadzić zajęcia w 

formie zdalnej. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poprosiła studentów, aby zgłaszali do dziekanatu fakt 

skierowania na izolację lub kwarantannę. Taka informacja ułatwi podejmowanie decyzji o 

przejściu na tryb zdalny. Podziękowała studentom za dotychczasowe przekazywanie 

informacji w tej sprawie. Wyjaśniła, że Wydział zgłasza do sanepidu osoby mające kontakt z 

chorym na Covid-19, jednak nie otrzymuje informacji zwrotnej, kto został skierowany na 

kwarantannę.  

Poinformowała, że otrzymała od studentów drugiego roku studiów magisterskich na 

kierunkach geografia i gospodarka przestrzenna prośbę o wyrażenie zgody na nauczanie 

zdalne. Wyjaśniła, że studenci tego roku uzyskali już 50% punktów ECTS w trybie zdalnym,   

a przekroczenie limitu liczby punktów ECTS uzyskanych w trybie zdalnym może być powodem 

kwestionowania dyplomów. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zaapelowała o noszenie maseczek w pomieszczeniach 

Wydziału. Ostrzegła, że osoba bez maseczki może zostać usunięta z sali zajęć. 

Prodziekan zapewniła, że sytuacja dotycząca zakażeń wirusem Covid-19 wśród 

społeczności Wydziału jest monitorowana i decyzje w spawie przechodzenia na nauczanie on-

line są podejmowane na bieżąco. Przypomniała, że od decyzji o przejściu grupy zajęciowej na 

zdalne nauczanie do faktycznego przejścia na tę formę zajęć muszą upłynąć 24 godziny. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podała do wiadomości, że trwa układanie planu zajęć na 

semestr letni. Przypomniała, że osoby zatrudnione na WGSR na pełen etat, powinny 

dostosować godziny pracy do dostępności sal i pozostałych zajęć studentów. 



Prodziekan poinformowała, że osoby mające zgodę  na przedłużenie terminu składania 

pracy dyplomowej muszą złożyć prace do 8 grudnia. Przypomniała, że egzaminy będą 

prowadzone w trybie stacjonarnym. Dodała, że jest już ramowy kalendarz egzaminów i można 

już ustalać terminy poszczególnych egzaminów. Przekazała, że studenci, którzy prosili o 

przedłużenie terminu złożenia pracy dyplomowej o 3 miesiące, a nie dotrzymają tego terminu, 

mogą do 26 listopada składać podania z prośbą o zmianę przedłużenia terminu złożenia pracy 

na powtarzanie semestru. Przypomniała, że dotyczy to osób, które nie korzystały z 

powtarzania etapu studiów. 

 Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska powiadomiła, że 24 listopada odbędzie się zebranie 

dotyczące wyboru proseminarium licencjackiego. 

I. Pokorski, nawiązując do komunikatu dotyczącego zgłaszania osób mających kontakt 

z chorym do sanepidu wyjaśnił, że sanepid kieruje na kwarantannę wszystkie osoby zgłoszone 

przez Wydział z wyjątkiem zaszczepionych. Dodał, że pracownicy sanepidu prosili, aby 

zgłaszać osoby mające bezpośredni kontakt z osobami zakażonymi wirusem Covid-19, a nie 

wszystkich studentów z danego roku. 

Prodziekan podała zasady zgłaszania osób mających kontakt z zarażonymi wirusem 

Covid-19. 

Dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. na czacie przekazał prośbę zespołu przygotowującego 

dyscyplinę NoZiŚ do parametryzacji o nie bagatelizowanie bazy ORCID (pomimo informacji z 

ministerstwa, że nie będzie to miało znaczenia) i upewnienie się, czy każda publikacja jest 

podpięta pod PBN oraz upubliczniona. 

 

Ad 3. 

 

Dr S. Dudek-Mańkowska przedstawiła informacje na temat sytuacji finansowej WGSR. 

Wyjaśniła, że jest opracowywana aktualizacja planu rzeczowo-finansowego w związku z 

rozliczeniem godzin ponadwymiarowych. 

 Prodziekan zaznaczyła, że sytuacja finansowa Wydziału jest poważna. 

Prawdopodobnie rok zostanie zakończony ujemnym bilansem finansowym wynoszącym około 

700.000 złotych. Najmniej korzystna sytuacja ma miejsce w części budżetu dotyczącej 

działalności finansowanej ze środków budżetowych. Ujemny wynik finansowy złagodzą nieco 

środki z kosztów pośrednich. Ponadto bilans roku poprawiają w pewnym stopniu oszczędności 

z lat ubiegłych. Jednak, aby uniknąć pogłębiania deficytu w kolejnych latach, będą 

wprowadzane rozwiązania oszczędnościowe. 

 Dr S. Dudek-Mańkowska zakomunikowała, że największą część wydatków stanowią 

wynagrodzenia pracowników. Dodała, że koszty utrzymania były niższe niż te, które były 

planowane.  

 Poinformowała, że w części budżetu „Działalność dydaktyczna finansowana z 

przychodów własnych” przychody będą niższe niż zakładane, ponieważ z powodu pandemii 

zostały odwołane wydarzenia naukowe. Zaznaczyła, że niższe od planowanych będą również 

wpływy z opłat za usługi edukacyjne.  

Prodziekan przekazała, że władze dziekańskie zakładają, iż w przyszłych latach będą 

wyższe wpływy z projektów zleconych. Zaapelowała, aby starać się o tego typu projekty. 

Wyraziła nadzieję że kategoria naukowa Wydziału będzie wyższa i tym samym wpływy z 

subwencji będą wyższe. Dodała, że na ilość pieniędzy przekazaną Wydziałowi w kolejnych 

latach może wpłynąć zapowiadana zmiana, zgodnie z którą uczelnie badawcze otrzymają 

niższe subwencje oraz udział kategorii w wysokości subwencji będzie mniejszy niż 

dotychczas.  



Dr S. Dudek-Mańkowska zwróciła uwagę na nierównomierne rozłożenie pensum na 

studiach stacjonarnych, gdzie w minionym roku akademickim odnotowano 835 godzin 

niedopensum oraz 3500 godzin ponadwymiarowych. Zapowiedziała, że władze Wydziału będą 

starały się zlikwidować tę sytuację. Będą też wprowadzane regulacje dotyczące liczby 

studentów w grupach zajęciowych. 

Zaznaczyła, że w bieżącym roku miał miejsce spadek wpływu z kosztów pośrednich. 

Zachęcała do wnioskowania o projekty badawcze, gdyż ich efektem finansowym są tego 

rodzaju wpływy. 

Dziekan podkreślił, że władze dziekańskie nie będą tolerowały trwałego niedopensum 

pracowników. Osobom, które nie będą prowadziły wymaganej liczby godzin, będzie obniżany 

wymiar etatu. Przewidywane są też działania organizacyjne prowadzące do spadku puli 

nadgodzin oraz do racjonalnego, równomiernego rozkładu godzin. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zapowiedziała, że działania te będą wdrożone już w 

najbliższym semestrze. Będą likwidowane grupy zajęciowe, gdy liczba studentów w nich nie 

będzie spełniała wymogów określonych zarządzeniem Rektora. Osobom mającym 

nadgodziny nie będzie wydawana zgoda na dodatkowe wykłady ogólnouniwersyteckie czy 

wykłady do wyboru. 

Mgr U. Nikitin, odnosząc się do wpływów z kosztów pośrednich wyjaśniła, że część 

projektów zleconych jest księgowana z opóźnieniem. Dodała, że skończył się duży projekt z 

programu Horyzont i nastąpi ostateczne księgowanie wydatków, co będzie generowało wpływy 

z tytułu kosztów pośrednich. 

Dr hab. A. Magnuszewski, prof. ucz. podkreślił, że duża liczba nadgodzin jest 

problemem trudnym do rozwiązania. Zgodził się, konieczne jest zniwelowanie nadgodzin, a 

optymalizacją może być zatrudnienie nowych osób w niektórych jednostkach. 

Prof. dr hab. A. Richling również zaznaczył, że duża liczba nadgodzin to sprawa trudna 

do uregulowania. Tym bardziej, że nie każdy może prowadzić te same zajęcia. Zauważył, że 

na Wydziale są specjaliści, których zatrudnienie jest cenne. Zasugerował przeprowadzenie 

korekty programu studiów, m. in. w celu uzupełnienia niedoborów godzin. Zgodził się z 

przedmówcami, że należy zlikwidować nadgodziny. 

Dziekan zapewnił, że takie działania są realizowane. 

 

Ad 4. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił o zabranie głosu zaproszoną na posiedzenie Rady 

Wydziału mgr U. Nikitin - Kierownik Sekcji Wsparcia Inicjatyw Badawczych, która przedstawiła 

informacje na temat działalności pracowników Wydziału w zakresie realizacji projektów.  

Mgr U. Nikitin poinformowała, że SWIB pracuje nad zwiększeniem różnorodności 

działań pracowników Wydziału, nad zwiększeniem rozpoznawalności Wydziału i jego 

pracowników w różnych instytucjach. 

Przypomniała, że SWIB wysyła do pracowników Newsletter „Wokół Nauki” informujący 

o konkursach, szkoleniach, konferencjach i innych wydarzeniach. Podała do wiadomości, że 

w Sekcji trwają prace nad stroną dla pracowników Wydziału na temat popularyzacji nauki. 

Dodała, że popularyzacją nauki w SWIB zajmują się dr K. Greń i mgr M. Sień. Mgr U. Nikitin 

przypomniała, ze Sekcja prosiła pracowników Wydziału o wypowiedź/opinię na temat 

powstania bloga popularyzującego naukę. Zgodnie z sugestią pracowników blog nosi nazwę 

„Okiem Geografa”. 

Kolejną inicjatywą Sekcji jest przygotowanie podstron dla wszystkich projektów 

realizowanych na WGSR. Ma to na celu popularyzację badań i ich wyników. 



Kierownik SWIB powiadomiła, że CWID UW ogłosiło konkurs dla popularyzatorów 

nauki pt. „Nauka jest dla ludzi”. Zachęcała do składania wniosków w tym konkursie, 

zapewniając o pomocy SWIB w jego napisaniu. 

Mgr U. Nikitin przekazała, że w 2021 roku pracownicy Wydziału rozpoczęli realizację 

13 nowych projektów, w tym 6 projektów z NCN, 2 ze środków IDUB UW – Nowe Idee POB 

V, 1 z NCBiR (IdeaLab), 3 projektów zleconych (2 z miasta Stołecznego Warszawa i 1 z UAM) 

oraz 1 podwykonawstwa dla firmy MGGP Aero. 

Obecnie na Wydziale realizowane są 44 projekty (25 projektów z NCN, 5 z MNiSW, 2 

z NCBiR, 2 projekty w programie Horyzont 2020, 1 projekt Erasmus+, 8 projektów zleconych). 

Ogólna wartość realizowanych w 2021 r. projektów wynosi około 15,9 mln zł. 

Projekty NCN, których realizację pracownicy WGSR rozpoczęli w 2021 roku to: 2 

projekty w konkursie PRELUDIUM (realizowane przez mgr J. Ślawską i mgr O. Skrynyka), 2 

w konkursie OPUS (realizowane przez dr I. Karsznię i dr hab. M. Lackowską, prof. ucz.) oraz 

projekt dr. hab. M. Dąbskiego, prof. ucz. w konkursie PRELUDIUM BIS 2 i dr. M. Kałaski w 

konkursie MINIATURA 5. W 2021 r rozpoczęty został również projekt CoADAPT realizowany 

w międzynarodowym konsorcjum, którego koordynatorem na WGSR jest dr A. Dudzińska-

Jarmolińska. Projekt finansowany jest przez NCBiR ze środków Funduszy Norweskich.  

Ponadto pracownicy WGSR biorą udział w 2 projektach edukacyjnych realizowanych 

w ramach Sojuszu 4EU+. Pierwszym są zajęcia on-line dla studentów ramach projektu pt.: 

„Urban Regulations and Political Memory: Towards understanding Spatio-Temporal aspects 

of Urban Development”, w którym biorą udział dr S. Dudek-Mańkowska i dr M. Grochowski. 

Drugi projekt, zarządzany na Wydziale przez dr M. Derek i dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. 

zatytułowany jest „ABC in Biodiversity”. Ponadto w ramach Sojuszu 4EU+ dr A. Ochtyra 

uczestniczy w minigrancie na Uniwersytecie Karola w Pradze, a dr D. Rucińska koordynuje na 

Wydziale minigrant UW.  

Mgr U. Nikitin przypomniała, że w ramach IDUB można korzystać z mikrograntów oraz 

finansowania publikacji w modelu Open Acess. Podała do wiadomości, że dotychczas 

zaakceptowane zostało 16 wniosków do finansowania z funduszy IDUB oraz - w ramach IDUB 

Nowe Idee POB V - przyznano finansowanie dwóch projektów: dr. hab. A. Gendźwiłła oraz 

prof. dr. hab. P. Swianiewicza. W funduszu odnawiania i rozwoju infrastruktury badawczej dr 

hab. M. Dłużewski, prof. ucz. otrzymał dofinansowanie zakupu systemu badawczego. 

Ponadto trzy wnioski z Wydziału uzyskały finansowanie w Programie Wsparcia 

Działalności Publikacyjnej Pracowników Uczelni  

Mgr U. Nikitin dodała, że opracowywany jest wniosek do Programu Mentor na przyjazdy 

wybitnych badaczy w celu nawiązania lub wzmocnienia współpracy badawczej. 

Kierownik SWIB poinformowała, że w 2021 roku w ramach dotacji ze środków 

finansowych Wydziału na utrzymanie i rozwój potencjału badawczego 52 wnioski otrzymały 

dofinansowanie na kwotę około 104 000 zł. 

Zakomunikowała, że w trakcie oceny jest 6 wniosków projektowych złożonych przez 

pracowników WGSR: 2 do konkursu Horyzont Europa, 2 do NCN, 1 do NCBR i 1 do MEiN. 

Obecnie przygotowywanych jest 5 wniosków na konkursy ogłoszone przez NCN. 

Mgr U. Nikitin przekazała, że aktualnie w projekcie prof. dr. hab. M. Solarza 

finansowanym przez NCN trwają konkursy na zatrudnienie dwóch młodych doktorów. 

Przypomniała, że trwa nabór w konkursach ogłoszonych przez NCN, w których termin złożenia 

wniosków upływa 15.12.2021 r. 

 Kierownik SWIB poinformowała o rodzajach wsparcia udzielanego przez pracowników 

sekcji na wszystkich etapach realizacji wniosków, również w zakresie projektów zleconych. 



Przedstawiła wyzwania stojące przed pracownikami SWIB i całego Wydziału w zakresie 

projektów badawczych i popularyzacji nauki.  

 Członkowie Rady Wydziału wyrazili uznanie dla pracy SWIB oraz przekazali liczne 

podziękowania za uzyskiwaną w sekcji pomoc. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik dołączył do pochwał  oraz podziękował za pracę wszystkim 

pracowniczkom sekcji, a mgr U. Nikitin za przestawienie informacji . 

 Dr hab. Bogdan Zagajewski, prof. ucz. na czacie przypomniał, że każdy projekt musi 

mieć swoją stronę. Zaproponował, aby zamiast tworzenia podstron dla wszystkich projektów 

realizowanych na Wydziale, podlinkować te strony, co pozwoli uniknąć konieczności 

aktualizacji wielu stron dotyczących tego samego projektu. Ponadto podlinkowanie istniejącej 

strony pozwoli czytelnikom popatrzeć na inne aktywności poszczególnych jednostek. 

 

Ad 5.1. 

  

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii dotyczącej powołania komisji ds. zatrudnienia dr. Macieja Kałaski na stanowisku 

adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) w trybie awansu wewnętrznego 

na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej na czas nieokreślony. 

Prodziekan zaproponowała następujący skład komisji ds. zatrudnienia dr. M. Kałaski: 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk - przewodniczący,  

2. dr hab. Dorota Mantey, 

3. dr Tomasz Zaborowski, 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski (WNPiSM UW).  

Dodała, że ponadto w skład komisji wejdzie jedna osoba wskazana przez Radę 

Dyscypliny Geografia Społeczno-Ekonomiczna i Gospodarka Przestrzenna. 

 Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyło 41 osób, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji ds. zatrudnienia dr. M. 

Kałaski na stanowisku adiunkta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR 

w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej na czas nieokreślony w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się      głos nieważny 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk  38 1  2  0 

2. dr hab. Dorota Mantey   39 0  1  1 

3. dr Tomasz Zaborowski   33 6  2  0 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski  36 1  3  1 

(załącznik nr 2 – Uchwała nr 26/2021) 

 

Ad 5.2. 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania 

Przestrzennego na pełen etat na czas określony. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w tej 

sprawie. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyły 

42 osoby, Rada Wydziału większością głosów (tak – 38; nie – 3; wstrzymuję się – 1) wyraziła 



pozytywną opinię w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania 

Przestrzennego na pełen etat na czas określony. 

(załącznik nr 3 – Uchwała nr 27/2021) 

 

Ad 5.3. 

  Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii dotyczącej powołania komisji do przeprowadzenia konkursu na stanowisko starszego 

asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii 

Miast i Planowania Przestrzennego na cały etat na czas określony. 

Prodziekan zaproponowała następujący skład komisji: 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk - przewodniczący,  

2. prof. dr hab. Marcin Solarz, 

3. dr hab. Katarzyna Podhorodecka, 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski (WNPiSM UW).  

Dodała, że w skład komisji wejdzie ponadto jedna osoba wskazana przez Radę 

Dyscypliny Geografia Społeczno-Ekonomiczna i Gospodarka Przestrzenna. 

 Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione uczestniczyły 42 osoby, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego na cały 

etat na czas określony w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się      głos nieważny 

1. prof. dr hab. Wiaczesław Andrejczuk  37 5  0  0 

2. prof. dr hab. Marcin Solarz  40 1  1  0 

3. dr hab. Katarzyna Podhorodecka  36 4  2  0 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski  39 2  1  0 

(załącznik nr 4 – Uchwała nr 28/2021) 

 

Ad 6.  

 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 26.10.2021 r. Poinformował, że dotychczas nie wpłynęły uwagi do protokołu. 

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, Dziekan poprosił o uruchomienie w 

systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego wniosku.  

 W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 52 osoby uprawnione 

uczestniczyło 40 osób, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 40; nie – 0; wstrzymuję się – 0) 

przyjęła protokół. 

 

Ad 7. 

 Prof. dr hab. P. Werner przypomniał, że Wydział uczestniczy w Sieci Naukowej Analiz 

Geoprzestrzennych Polski. Poinformował, że w styczniu zostanie otwarty ośrodek Centrum 

Analiz Geoprzestrzennych i Obliczeń Satelitarnych i w pełni zostanie udostępniona jego 

infrastruktura. Zaproponował, aby wyznaczyć  na WGSR koordynatora technicznego ds. Sieci 

Naukowej Analiz Geoprzestrzennych. Osoba ta, używając oprogramowania, rozpoznawałaby 



jego możliwości i ułatwiałaby dostęp innym pracownikom, studentom i doktorantom do 

zasobów Centrum. 

 Dziekan wyraził opinię, iż jest to cenna inicjatywa i zaprosił prof. dr hab. P. Wernera do 

omówienia szczegółów. 

Mgr J. Skrzypczuk uzupełniając informację dotyczącą planu zajęć na semestr letni,  

poprosił pracowników o weryfikację planów, które już są zamieszczone w USOS. Zwrócił się 

do studentów z informacją, że wkrótce zacznie się rejestracja na zajęcia: rozpoczęcie 

rejestracji na studia licencjackie planowane jest na 7 lub 8 grudnia, na studia magisterskie - 

około tygodnia później. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że w tym roku nie odbędzie się wydziałowe 

spotkanie wigilijne ani aukcja charytatywna. Na propozycje członków Rady, aby aukcję 

przeprowadzić w formie zdalnej, Przewodnicząca Rady Samorządu Studentów WGSR 

I. Ajdacka, odpowiedziała, że jest to niemożliwe, ale Samorząd ma a planach inną akcję 

charytatywną.  

Dziekan przypomniał, że następne posiedzenie Rady WGSR odbędzie się 

14.12.2021 r. Podziękował członkom Rady Wydziału za udział w  obradach i zamknął 

posiedzenie Rady Wydziału. 

 

 

 

 

SEKRETARZ            DZIEKAN 

 

 

(mgr Joanna Miętkiewska-Brynda)    (prof. dr hab. Maciej Jędrusik) 
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